
Goed (verzorgd) materiaal is het halve werk. 

Vooral de gezelligheid en de gemoedelijkheid stralen eraf als je de “winkel” van Gert Beenes 

Schaatsservice in Bedum binnenkomt. Winkel? Nou ja, eigenlijk is het de garage annex zolder van 

hun woonhuis. Samen met Ninetta worden klanten geholpen. Wat in het begin slechts een hobby 

was, is uitgegroeid tot een echt bedrijf(je), desalniettemin blijft de persoonlijke benadering de 

boventoon voeren. 

Gert heeft zijn sporen verdiend in het 

marathonschaatsen en het inline skaten. 

Toen hij stopte met voetballen en hij met 

vrienden ging schaatsen, greep het virus 

hem. We konden hem vaak vinden in 

Kardinge tijdens de trainingen en de 

wedstrijden. Daar heeft hij Ninetta 

ontmoet die al net zo gek is van schaatsen. 

Vanuit deze achtergrond is hij zich bezig 

gaan houden met het slijpen van 

schaatsen. Deze moesten immers altijd 

wedstrijd klaar zijn. Toen hij 

noodgedwongen stopte met de 

wedstrijden, is hij zich (nog) meer gaan 

toeleggen op het slijpen van schaatsen. 

Een mooie manier om toch contact te 

houden met zijn schaatsmaatjes.  

Ninetta, zijn vrouw, vond het eigenlijk best leuk om zich met de “klanten” bezig te houden. Als Gert 

het druk heeft met slijpen adviseert en ondersteunt zij de klanten. Op deze ontspannen manier 

hebben zij erg veel kennis vergaard als het gaat om schaatsen en skeelers. Ze stralen het uit dat ze 

het leuk vinden. Geen moeilijk gedoe, maar gewoon doen. Volgens hun is er voor elk probleem een 

oplossing. Dat lossen we op met een gezellig bakkie. 

Was het assortiment eerst erg bescheiden maar momenteel is het al behoorlijk uitgebreid. Zowel op 

het gebied van Inline als op schaatsgebied moet het motto worden: “eerst Beenes even vragen, hij 

heeft vast een oplossing”. De oplossing is naast adviseren over nieuw materiaal ook het oplossen van 

allerlei probleempjes aan het eigen materiaal. Naast de bekende schaatsen heeft Gert inmiddels ook 

geleerd hoe je ijshockey schaatsen en kunstschaatsen moet slijpen. Sterker nog het materiaal is er 

inmiddels ook voor aangeschaft. Het is precisiemateriaal waar Gert mee werkt en de resultaten zijn 

er dan ook naar. 

Ze hebben er plezier in die Gert en Ninetta en leveren puik werk. Je bent altijd welkom en dat merk 

je direct. (Trouwens ook voor een gezellig babbeltje zijn ze in, ook als je niet direct iets moet hebben 

maar gewoon nieuwsgierig bent) Kortom kom eens langs om kennis te maken met Gert en Ninetta en 

hun assortiment. 

 


